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Sitno, 29 listopada 2018 r. 

ST.0002.VIII.II.2018 

 

Protokół Nr II/2018 

Rady Gminy Sitno 

z dnia 29 listopada 2018 roku 

 

 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 

5. Podjęcie uchwał: 

 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Sitno (3); 

 w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Sitno (4); 

 w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej oraz ustalenia jej składu osobowego (5;) 

 w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz ustalenia jej składu 

osobowego (6); 

 w sprawie powołania Komisji Budżetu, Infrastruktury i Rozwoju oraz ustalenia jej składu 

osobowego (7); 

 w sprawie powołania Komisji Oświaty, Pomocy Społecznej, Ochrony Zdrowia i Sportu 

oraz ustalenia jej składu osobowego (8); 

 w sprawie powołania Komisji Rolnictwa, Gospodarki Gruntami i Ochrony Środowiska 

oraz ustalenia jej składu osobowego (9); 

 w sprawie ustalenia zasad, na których Radnym Rady Gminy Sitno przysługują diety                 

i zwrot kosztów podróży służbowych (10); 

 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Sitno. (11); 

 w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego „Pomoc Gminy Sitno – 

posiłek  w szkole i w domu na lata 2019-2023” (12); 

 w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do korzystania                  

z pomocy społecznej przez osoby objęte rządowym programem "Posiłek w szkole                       

i w domu" na lata 2019-2023 (13); 

 zmieniająca uchwałę w sprawie zasad zwrotu wydatków z pomocy społecznej w formie 

pomocy rzeczowej, zasiłków okresowych i zasiłków celowych (14). 

 w sprawie uchwalenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Sitno w 2019 r. (15) 

6. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

7. Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

8. Zamknięcie obrad sesji. 
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Radni obecni: 

1. Władysław Stanisław Wydmański – Przewodniczący Rady Gminy 

2. Antoni Marian Gazda – Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

3. Adam Mazurek  

4. Grażyna Małgorzata Blaszka  

5. Jan Andrzej Ryszczuk  

6. Kamil Pyś  

7. Kazimierz Tokarz  

8. Krzysztof Blaszka  

9. Krzysztof Zwolak  

10. Lech Brzozowski  

11. Leszek Krzysztof Kozak  

12. Radosław Kwapisz  

13. Roksana Natalia Kotarska  

14. Tomasz Gąsior  

15. Violetta Iwona Wiech  

 

 

Ad. 1 

Otwarcie obrad 

 Pan Władysław Wydmański Przewodniczący Rady Gminy Sitno – otworzył obrady  

II Sesji Rady Gminy Sitno VIII kadencji. Na wstępie powitał Pana Wójta Krzysztofa Senia, 

Sekretarza Pana Mariana Bernata, Skarbnik Panią Jolantę Hryciuk, Kierownik GOPS Panią 

Barbarę Tor, Dyrektor Centrum Kultury z Biblioteką w Sitnie Panią Agnieszkę Grzesiuk, 

Radnego Powiatowego Pana Janusza Brzozowskiego, gości oraz radnych. 

Obrady rozpoczęły się o godz. 14.00 i trwały do godz. 19.00. 

 

Ad. 2 

Stwierdzenie quorum 

 

Pan Przewodniczący zaznaczył, że na sali obrad obecnych jest 15 radnych, wobec 

czego zachowane zostało wymagane quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Zapytał, czy radni wyrażają zgodę, żeby oddać głos mieszkance Pani Alinie M.  

Radni wyrazili zgodę. 

Pani Alina M. poinformowała o problemach, jakie miała z dowożeniem dziecka. 

Podziękowała Panu Wójtowi Krzysztofowi Seniowi za pozytywne załatwienie sprawy. 

Nadmieniła, że jej dziecko w szkole jest źle traktowane.  

Pan Wójt odpowiedział, że na spotkaniu z dyrektorami szkół poruszy powyższy temat. 

Dodał, że nie chce być stronniczy, dlatego też musi wysłuchać stanowiska drugiej strony. 

Odnośnie dowożenia, zostały ustalone kursy w taki sposób, żeby było to możliwe do 

zrealizowania. Od września 2019 r. zostanie utworzony nowy plan i jest zdania, że sprawa 

dowożenia zostanie rozwiązana pozytywnie. 
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Pan Kazimierz Tokarz zabrał głos. Zapytał, czy dziecko było niedowożone przez 

pewien czas? Czy Pani na chwilę obecną jest zadowolona z załatwienia sprawy dot. 

dowożenia? Dodał, że mogą wystąpić złe warunki pogodowe – opady śniegu i wtedy też 

może się wszystko zmienić. Zapytał również, z jakiego powodu jej córka jest tak traktowana, 

jak twierdzi? 

Pani Alina M. odpowiedziała, że na chwilę obecną takie załatwienie sprawy 

wystarczy. Dalej odpowiadając oznajmiła, że wszystko zaczęło się od dowożenia. 

Pan Kazimierz Tokarz odpowiedział, że nie sądzi, że dziecko jest źle traktowane przez 

Panią Dyrektor z tytułu dowożenia. Dodał, że to wszystko, co Pani mówi kwalifikuje się pod 

pomówienie.  

Pani Alina M. dodała, ze prosiła Pana Kazimierza Tokarza o pomoc. Zapytała, 

dlaczego ta pomoc nie została jej udzielona? 

Pan Kazimierz Tokarz oznajmił, że na spotkaniu wiejskim jeszcze z poprzednim 

Wójtem temat został z Panią uzgodniony i zamknięty. 

Pan Wójt Krzysztof Seń odniósł się do powyższego, przybliżył radzie temat pisma,  

w którym to Pani Alina M. zapisała, że jej córka musiała do przystanku przejść pieszo prawie 

2 km. Po rozmowie z pracownikiem odpowiedzialnym za dowóz, kierowcami i dyrektorami  

w szkole w Sitnie został przesunięty grafik dowozu dzieci o 10 min. Ustalone również 

zostało, że jeden z kierowców o 1 km skróci drogę dziecka do przystanku. Pan Wójt  

w szczegółach omówił problem dowożenia córki Pani Aliny M. 

Pan Sekretarz poinformował, że temat dowozu córki Pani Aliny M. poruszany był już 

dużo wcześniej, w związku z powyższym na spotkaniu wiejskim zaproponował, żeby Pani 

Alina M. dowoziła córkę własnym samochodem. Gmina miała zagwarantować zwrot kosztów 

dojazdu według taryfy rządowej. Dodał także, że Pani Alina M. z takiego rozwiązania nie 

skorzystała. 

Pan Wójt Krzysztof Seń odniósł się i zaznaczył, że nie jest za tym, żeby wchodzić  

w zagadnienie dowożenia indywidualnego ze względu na różne czynniki takie, jak np.: praca 

rodziców itp. Następnie dodał, że Pani Alina M. nie będzie musiała dziecka przenosić do 

innej szkoły. Wszystko z czasem zostanie załatwione pozytywnie.  

Pan Przewodniczący poinformował o zmianie porządku obrad i usunięciu z niego 

dwóch uchwał:  

- zmieniająca uchwałę w sprawie zasad zwrotu wydatków z pomocy społecznej w formie 

pomocy rzeczowej, zasiłków okresowych i zasiłków celowych (14). Poinformował,  

że Kierownik GOPS Pani Barbara Tor poprosiła o przeniesienie powyższej uchwały na 

następną sesję. Kolejny projekt uchwały to: 

- w sprawie uchwalenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Sitno w 2019 r. (15) Zaznaczył, że do UG Sitno 

wpłynęło pismo z prośbą o zajęcie stanowiska i przekazanie realizacji zamierzonych działań 

wymienionych w uchwale mieszkańcowi gminy Sitno Panu Robertowi P. W związku  

z pismem na nowo trzeba przeanalizować powyższy temat. Poprosił o dodanie do porządku 

obrad uchwały w sprawie ustalenia miesięcznego limitu kilometrów dla Wójta Gminy Sitno             

w jazdach lokalnych. Zapytał, czy występują jakieś uwagi dotyczące porządku obrad? 

Następnie poddał go pod głosowanie.   
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Głosowanie imienne w sprawie zmiany porządku obrad: 

1. w sprawie wycofania uchwały Nr. II/14/2018 Rady Gminy Sitno z dnia 29 listopada 

2018 r. zmieniająca uchwałę w sprawie zasad zwrotu wydatków z pomocy społecznej 

w formie pomocy rzeczowej, zasiłków okresowych i zasiłków celowych; 

2. w sprawie wycofania uchwały Nr. II/15/2018 Rady Gminy Sitno z dnia 29 listopada 

2018 r. w sprawie uchwalenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Sitno w 2019 r; 

3. w sprawie dodania uchwały Nr II/14/2018 Rady Gminy Sitno w sprawie ustalenia 

miesięcznego limitu kilometrów dla Wójta Gminy Sitno w jazdach lokalnych. 

 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Jan Andrzej Ryszczuk - „za” 

5. Kamil Pyś - „za” 

6. Kazimierz Tokarz - „za” 

7. Krzysztof Blaszka - „za” 

8. Krzysztof Zwolak – „za” 

9. Lech Brzozowski - „za” 

10. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

11. Radosław Kwapisz - „za” 

12. Roksana Natalia Kotarska - „za” 

13. Tomasz Gąsior - „za” 

14. Violetta Iwona Wiech - „za” 

15. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 

 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za podjęciem porządku obrad 

głosowało – 15 radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0 

 

Ad. 3 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 

 

Na sali obrad jest 15 radnych.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o składanie propozycji kandydatów do udziału 

w pracach komisji: 

Pan Adam Mazurek zaproponował Pana Leszka Kozaka – nie wyraził zgody. 

Pan Adam Mazurek zaproponował Panią Grażynę Blaszkę – wyraziła zgodę. 

Pan Władysław Wydmański zaproponował Panią Roksanę Kotarską – wyraziła 

zgodę. 

Pan Władysław Wydmański zaproponował Pana Jana Ryszczuka – wyraził zgodę. 
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Głosowanie imienne w sprawie powołania Komisji Uchwał i Wniosków: 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „wstrzymuje się” 

4. Jan Andrzej Ryszczuk - „za” 

5. Kamil Pyś - „za” 

6. Kazimierz Tokarz - „za” 

7. Krzysztof Blaszka - „za” 

8. Krzysztof Zwolak – „za” 

9. Lech Brzozowski - „za” 

10. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

11. Radosław Kwapisz - „za” 

12. Roksana Natalia Kotarska - „wstrzymuje się” 

13. Tomasz Gąsior - „za” 

14. Violetta Iwona Wiech - „za” 

15. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 

 

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji i zostali powołani do jej 

składu przez Radnych- 13 głosami za, wstrzymało się - 2, przeciw- 0.  

 

 

Ad. 4 

Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że protokoły zostały dostarczone razem  

z projektami uchwał na sesję. 

 Zapytał, czy występują jakieś uwagi? 

Pan Przewodniczący zaznaczył, że w protokole nr I/2018 wystąpiły korekty wyrazów 

na str. 8 i 9. Przedstawił, które wyrazy zostały skreślone i dodane („porządek obrad” zastępuje 

się wyrazem „uchwały”). 

Pan Tomasz Gąsior poprosił również o korektę wyrazu na str. 8 i tak wyraz 

„Przewodniczącego” zastępuje się wyrazem „Wiceprzewodniczącego”.  

 Następnie poprosił o przegłosowanie poprawek. 

 

Głosowanie imienne w sprawie przegłosowania poprawek do protokołu nr I/2018 z dnia  

21 listopada 2018 r.: 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Jan Andrzej Ryszczuk - „za” 

5. Kamil Pyś - „za” 

6. Kazimierz Tokarz - „za” 

7. Krzysztof Blaszka - „za” 
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8. Krzysztof Zwolak – „za” 

9. Lech Brzozowski - „za” 

10. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

11. Radosław Kwapisz - „za” 

12. Roksana Natalia Kotarska - „za” 

13. Tomasz Gąsior - „za” 

14. Violetta Iwona Wiech - „za” 

15. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 

 

Poprawki zostały przyjęte jednomyślnie. 

 

Następnie Przewodniczący poprosił o przegłosowanie protokołów z dwóch ostatnich sesji: 

 

Głosowanie imienne w sprawie przyjęcia protokołów z poprzednich sesji Rady: Protokół  

nr I/2018 z dnia 21 listopada 2018 r., protokół nr LV/2018 z dnia 16 listopada 2018 r.: 

 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Jan Andrzej Ryszczuk - „za” 

5. Kamil Pyś - „za” 

6. Kazimierz Tokarz - „za” 

7. Krzysztof Blaszka - „za” 

8. Krzysztof Zwolak – „za” 

9. Lech Brzozowski - „za” 

10. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

11. Radosław Kwapisz - „za” 

12. Roksana Natalia Kotarska - „za” 

13. Tomasz Gąsior - „za” 

14. Violetta Iwona Wiech - „za” 

15. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 

 

Protokoły z sesji Rady Gminy o numerach LV/2018 z dnia 16 listopada 2018 r i I/2018 

z dnia 21 listopada 2018 r. zostały przyjęte jednomyślnie. Za przyjęciem protokołów 

głosowało – 15 radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 
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Ad. 4 

Podjęcie uchwał: 

 

Pan Przewodniczący Władysław Wydmański poprosił Panią Grażynę Blaszkę  

o odczytanie projektów uchwał. 

Pani Grażyna Blaszka odczytała kolejno projekty uchwał celem ich podjęcia: 

 

1. Uchwała Nr II/3/2018 Rady Gminy Sitno z dnia 29 listopada 2018 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Sitno; 

  

Pan Wójt w skrócie omówił, jakie zmiany zostały wprowadzone do uchwały. 

1. Wprowadzenie drugiego Wiceprzewodniczącego; 

2. Skreślenie w paragrafie 15 ust. 2 dzięki temu Radny może być członkiem wielu komisji 

stałych. 

Pan Kazimierz Tokarz zaznaczył, że nie bardzo rozumie, dlaczego jest wybierany 

dodatkowy Wiceprzewodniczący. 

Pan Przewodniczący wyjaśnił. 

Pan Kazimierz Tokarz zapytał, czy radny musi być członkiem, chociaż jednej komisji 

stałej? 

Pan Przewodniczący odpowiedział, że tak. Następnie przeszedł do podjęcia projektu 

uchwały. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 

 

Głosowanie imienne w sprawie zmieniającej uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminy 

Sitno: 

 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Jan Andrzej Ryszczuk - „za” 

5. Kamil Pyś - „za” 

6. Kazimierz Tokarz - „za” 

7. Krzysztof Blaszka - „za” 

8. Krzysztof Zwolak – „za” 

9. Lech Brzozowski - „za” 

10. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

11. Radosław Kwapisz - „za” 

12. Roksana Natalia Kotarska - „za” 

13. Tomasz Gąsior - „za” 

14. Violetta Iwona Wiech - „za” 

15. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 
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W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 15 

Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

 

Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego projektu uchwały. 

 

 

2. Uchwała Nr II/4/2018 Rady Gminy Sitno z dnia 29 listopada 2018 r. 

w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Sitno 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że wybór Wiceprzewodniczącego musi być 

poprzedzony głosowaniem tajnym. Dlatego też zostanie powołana Komisja Skrutacyjna. 

Zaproponował, żeby w skład Komisji Skrutacyjnej wchodzili następujący radni: 

1. Pan Adam Mazurek 

2. Pan Krzysztof Zwolak 

3. Pan Tomasz Gąsior 

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę w pracach komisji. 

W związku z powyższym poprosił o przegłosowanie kandydatów na członków Komisji 

Skrutacyjnej. 

 

Głosowanie imienne w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej – głosowanie tajne, wybór 

Wiceprzewodniczącego rady Gminy Sitno 

 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „wstrzymuje się” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Jan Andrzej Ryszczuk - „za” 

5. Kamil Pyś - „za” 

6. Kazimierz Tokarz - „za” 

7. Krzysztof Blaszka - „za” 

8. Krzysztof Zwolak – „za” 

9. Lech Brzozowski - „za” 

10. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

11. Radosław Kwapisz - „za” 

12. Roksana Natalia Kotarska - „za” 

13. Tomasz Gąsior - „wstrzymuje się” 

14. Violetta Iwona Wiech - „za” 

15. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 

 

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji i zostali powołani do jej składu 

przez Radnych - 13 głosami za, wstrzymało się - 2, przeciw- 0.  
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Pan Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów na Wiceprzewodniczącego Rady 

Gminy. 

Pan Adam Mazurek zaproponował Panią Violettę Iwonę Wiech- wyraziła zgodę; 

Pani Grażyna Blaszka zaproponowała Panią Roksanę Natalię Kotarską- wyraziła zgodę. 

 

 

 

Głosowanie imienne w sprawie zatwierdzenia listy kandydatów na 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Sitno: 

 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Jan Andrzej Ryszczuk - „za” 

5. Kamil Pyś - „za” 

6. Kazimierz Tokarz - „za” 

7. Krzysztof Blaszka - „za” 

8. Krzysztof Zwolak – „za” 

9. Lech Brzozowski - „za” 

10. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

11. Radosław Kwapisz - „za” 

12. Roksana Natalia Kotarska - „wstrzymuje się” 

13. Tomasz Gąsior - „za” 

14. Violetta Iwona Wiech - „wstrzymuje się” 

15. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 

 

Powyżsi kandydaci otrzymali akceptację od rady. 

Pan Wójt poinformował, żeby radni zastanowili się, na kogo oddadzą swój głos, bo jest to 

ostatni Wiceprzewodniczący, którego wybiorą. 

Pan Przewodniczący zarządził kilkuminutową przerwę. 

Po przerwie Pan Przewodniczący Władysław Wydmański poinformował, że nad wyborem 

kandydatury na Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Sitno zostanie przeprowadzone tajne 

głosowanie. Poprosił Komisję Skrutacyjną o przygotowanie i wydanie kart do głosowania.  

Ponownie Pan Adam Mazurek przypomniał zasady głosowania na 

Wiceprzewodniczącego Rady. 

Pan Adam Mazurek poinformował obecnych, że po przeliczeniu kart do głosowania 

Wiceprzewodniczącym Rady Gminy Sitno została Pani Roksana Natalia Kotarska, która 

otrzymała 8 głosów.  

Drugi kandydat Pani Violetta Iwona Wiech zebrała tych głosów 6.  

Głosów nieważnych – 1. 

Następnie Pan Przewodniczący Rady Gminy Sitno podziękował za sprawne 

przeprowadzenie głosowania przez Komisję Skrutacyjną. Dodał, że dzięki tajnemu 

głosowaniu uchwała została przyjęta. Przeszedł do kolejnego punktu obrad. 
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3. Uchwała Nr II/5/2018 Rady Gminy Sitno z dnia 29 listopada 2018 r. 

w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej oraz ustalenia jej składu osobowego 

 

Pan Przewodniczący poprosił o wykreślenie we wszystkich uchwałach zapisu 

dotyczącego „zastępców przewodniczących” i zamienienia ich na zapis „członek”. 

Radni wyrazili zgodę. Następnie zwrócił się do rady o ustalenie liczby radnych  

w Komisjach. Poprosił o ustalenie liczby. 

 

Pan Przewodniczący Władysław Wydmański zaproponował 3 członków w Komisji. 

Pan Leszek Kozak jest za 5 osobowym składem Komisji. 

 

Głosowanie imienne w sprawie ustalenia liczby radnych w Komisji– propozycja 3 

osobowy skład komisji. 

 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Jan Andrzej Ryszczuk - „za” 

5. Kamil Pyś - „za” 

6. Kazimierz Tokarz - „za” 

7. Krzysztof Blaszka - „za” 

8. Krzysztof Zwolak – „za” 

9. Lech Brzozowski - „za” 

10. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

11. Radosław Kwapisz - „za” 

12. Roksana Natalia Kotarska - „za” 

13. Tomasz Gąsior - „za” 

14. Violetta Iwona Wiech - „za” 

15. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 

 

Radni jednomyślnie opowiedzieli się za 3 osobowym składem komisji. W związku  

z powyższym propozycja Pana Leszka Kozaka została odrzucona. 

Pan Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej. 

Pan Adam Mazurek zaproponował Pana Lecha Brzozowskiego – wyraził zgodę. 

Pan Tomasz Gąsior zaproponował Pana Leszka Kozaka- wyraził zgodę. 

Została również zgłoszona kandydatura Pana Tomasza Gąsiora, który wyraził zgodę. 

Pani Violetta Iwona Wiech zaproponowała Pana Kazimierza Tokarza – nie wyraził zgody. 

Pan Leszek Kozak zrezygnował z kandydatury na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Pan Przewodniczący przeprowadził głosowanie imienne nad kandydaturą Pana Lecha 

Brzozowskiego. 
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Głosowanie imienne w sprawie wyboru kandydata na Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej. 

Kandydat Pan Lech Brzozowski 

 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Jan Andrzej Ryszczuk - „za” 

5. Kamil Pyś - „za” 

6. Kazimierz Tokarz - „przeciwny” 

7. Krzysztof Blaszka - „za” 

8. Krzysztof Zwolak – „za” 

9. Lech Brzozowski - „wstrzymuje się” 

10. Leszek Krzysztof Kozak – „przeciwny” 

11. Radosław Kwapisz - „za” 

12. Roksana Natalia Kotarska - „za” 

13. Tomasz Gąsior - „przeciwny” 

14. Violetta Iwona Wiech - „wstrzymuje się” 

15. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 

 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za przyjęciem kandydatury Pana Lecha 

Brzozowskiego na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej – 10 radnych, wstrzymało się – 2, 

przeciw – 3. 

W związku z powyższym głosowanie na drugiego kandydata nie odbyło się, ponieważ 

Pan Lech Brzozowski uzyskał odpowiednią liczbę głosów za. 

Pan Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów na członka Komisji Rewizyjnej. 

Zaproponowani kandydaci przez radnych, którzy wyrazili zgodę: 

1. Pan Leszek Kozak 

2. Pan Tomasza Gąsior 

3. Pan Radosław Kwapisz 

4. Pan Krzysztof Blaszka 

5. Pan Jan Andrzej Ryszczuk 

Pan Wójt poprosił o przegłosowanie kandydatury na Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej Pana Tomasza Gąsiora nie chce, żeby głosowanie zostało podważone. 

Pan Przewodniczący zarządził głosowanie nad kandydaturą Pana Tomasza Gąsiora na 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
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Głosowanie imienne w sprawie wyboru kandydata na Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej. 

Kandydat Pan Tomasz Gąsior 

 

1. Antoni Marian Gazda– „przeciwny” 

2. Adam Mazurek - „przeciwny” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „wstrzymuje się” 

4. Jan Andrzej Ryszczuk - „wstrzymuje się” 

5. Kamil Pyś - „wstrzymuje się” 

6. Kazimierz Tokarz - „za” 

7. Krzysztof Blaszka - „wstrzymuje się” 

8. Krzysztof Zwolak – „przeciwny” 

9. Lech Brzozowski - „przeciwny” 

10. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

11. Radosław Kwapisz - „przeciwny” 

12. Roksana Natalia Kotarska - „wstrzymuje się” 

13. Tomasz Gąsior - „za” 

14. Violetta Iwona Wiech - „za” 

15. Władysław Stanisław Wydmański - „wstrzymuje się” 

 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za przyjęciem kandydatury Pana 

Tomasza Gąsiora na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej głosowało – 4 radnych, 

wstrzymało się – 6, przeciw – 5. 

 

Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej został Pan Lech Brzozowski. 

Pan Przewodniczący przeszedł do głosowania nad kandydaturą Pana Leszka Kozaka na  

na członka komisji rewizyjnej. 

 

Głosowanie imienne w sprawie wyboru kandydata na członka Komisji Rewizyjnej. 

Kandydat Pan Leszek Krzysztof Kozak 

 

1. Antoni Marian Gazda– „przeciwny” 

2. Adam Mazurek - „przeciwny” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „wstrzymuje się” 

4. Jan Andrzej Ryszczuk - „przeciwny” 

5. Kamil Pyś - „wstrzymuje się” 

6. Kazimierz Tokarz - „za” 

7. Krzysztof Blaszka - „wstrzymuje się” 

8. Krzysztof Zwolak – „przeciwny” 

9. Lech Brzozowski - „przeciwny” 

10. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

11. Radosław Kwapisz - „przeciwny” 

12. Roksana Natalia Kotarska - „wstrzymuje się” 

13. Tomasz Gąsior - „za” 
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14. Violetta Iwona Wiech - „za” 

15. Władysław Stanisław Wydmański - „wstrzymuje się” 

 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za przyjęciem kandydatury Pana Leszka 

Krzysztofa Kozaka na członka Komisji Rewizyjnej głosowało – 4 radnych, wstrzymało się – 5, 

przeciw – 6. 

 

Głosowanie imienne w sprawie wyboru kandydata na członka Komisji Rewizyjnej 

Kandydat Pan Tomasz Gąsior 

 

1. Antoni Marian Gazda– „wstrzymuje się” 

2. Adam Mazurek - „przeciw” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „przeciw” 

4. Jan Andrzej Ryszczuk - „przeciw” 

5. Kamil Pyś - „wstrzymuje się” 

6. Kazimierz Tokarz - „za” 

7. Krzysztof Blaszka - „wstrzymuje się” 

8. Krzysztof Zwolak – „przeciw” 

9. Lech Brzozowski - „przeciw” 

10. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

11. Radosław Kwapisz - „wstrzymuje się” 

12. Roksana Natalia Kotarska - „za” 

13. Tomasz Gąsior - „za” 

14. Violetta Iwona Wiech - „za” 

15. Władysław Stanisław Wydmański - „wstrzymuje się” 

 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za przyjęciem kandydatury Pana Tomasza 

Gąsiora na członka Komisji Rewizyjnej głosowało – 5 radnych, wstrzymało się – 5, przeciw – 

5. 

 

Głosowanie imienne w sprawie wyboru kandydata na członka Komisji Rewizyjnej 

Kandydat Pan Radosław Kwapisz. 

 

1. Antoni Marian Gazda– „wstrzymuje się” 

2. Adam Mazurek - „wstrzymuje się” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Jan Andrzej Ryszczuk - „za” 

5. Kamil Pyś - „za” 

6. Kazimierz Tokarz - „przeciw” 

7. Krzysztof Blaszka - „wstrzymuje się” 

8. Krzysztof Zwolak – „za” 

9. Lech Brzozowski - „wstrzymuje się” 

10. Leszek Krzysztof Kozak – „przeciw” 

11. Radosław Kwapisz - „wstrzymuje się” 
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12. Roksana Natalia Kotarska - „za” 

13. Tomasz Gąsior - „przeciw” 

14. Violetta Iwona Wiech - „wstrzymuje się” 

15. Władysław Stanisław Wydmański - „wstrzymuje się” 

 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za przyjęciem kandydatury Pana 

Radosława Kwapisza na członka Komisji Rewizyjnej głosowało – 5 radnych, wstrzymało się – 

7, przeciw – 3. 

 

 

 

Głosowanie imienne w sprawie wyboru kandydata na członka Komisji Rewizyjnej 

Kandydat Pan Krzysztof Blaszka. 

 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Jan Andrzej Ryszczuk - „za” 

5. Kamil Pyś - „za” 

6. Kazimierz Tokarz - „za” 

7. Krzysztof Blaszka - „za” 

8. Krzysztof Zwolak – „za” 

9. Lech Brzozowski - „za” 

10. Leszek Krzysztof Kozak – „wstrzymuje się” 

11. Radosław Kwapisz - „za” 

12. Roksana Natalia Kotarska - „za” 

13. Tomasz Gąsior - „wstrzymuje się” 

14. Violetta Iwona Wiech - „za” 

15. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 

 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za przyjęciem kandydatury Pana 

Krzysztofa Blaszki na członka Komisji Rewizyjnej głosowało – 13 radnych, wstrzymało się – 

2, przeciw – 0. 

 

Głosowanie imienne w sprawie wyboru kandydata na członka Komisji Rewizyjnej 

Kandydat Pan Jan Andrzej Ryszczuk. 

 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Jan Andrzej Ryszczuk - „za” 

5. Kamil Pyś - „wstrzymuje się” 

6. Kazimierz Tokarz - „za” 

7. Krzysztof Blaszka - „wstrzymuje się” 
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8. Krzysztof Zwolak – „za” 

9. Lech Brzozowski - „za” 

10. Leszek Krzysztof Kozak – „wstrzymuje się” 

11. Radosław Kwapisz - „za” 

12. Roksana Natalia Kotarska - „za” 

13. Tomasz Gąsior - „wstrzymuje się” 

14. Violetta Iwona Wiech - „wstrzymuje się” 

15. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 

 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za przyjęciem kandydatury Pana Jana 

Ryszczuka na członka Komisji Rewizyjnej głosowało – 10 radnych, wstrzymało się – 5, 

przeciw – 0. 

Pan Przewodniczący odczytał wyniki głosowań na członków Komisji Rewizyjnej. 

Członkami zostali: 

1. Pan Krzysztof Blaszka  

2. Pan Jan Ryszczuk 

Poprosił Panią Grażynę Blaszkę o odczytanie uchwały. 

Pan Leszek Kozak miał uwagi, co do liczenia głosów. 

Pan Przewodniczący odpowiedział, że prezydium postara się poprawić. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 

 

Głosowanie imienne w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej oraz ustalenia jej składu 

osobowego. 

 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Jan Andrzej Ryszczuk - „za” 

5. Kamil Pyś - „za” 

6. Kazimierz Tokarz - „za” 

7. Krzysztof Blaszka - „za” 

8. Krzysztof Zwolak – „za” 

9. Lech Brzozowski - „za” 

10. Leszek Krzysztof Kozak – „wstrzymuje się” 

11. Radosław Kwapisz - „za” 

12. Roksana Natalia Kotarska - „za” 

13. Tomasz Gąsior - „wstrzymuje się” 

14. Violetta Iwona Wiech - „za” 

15. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 
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W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 13 

Radnych, wstrzymało się – 2, przeciw – 0. 

 

Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego projektu uchwały. 

 

4. Uchwała Nr II/6/2018 Rady Gminy Sitno z dnia 29 listopada 2018 r. 

w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz ustalenia jej składu 

osobowego 

 

Pan Wójt zabrał głos i poinformował, że od przyszłego roku zamierza wprowadzić system 

głosowania za pomocą przycisków, sprzęt będzie kosztował około 7 tys zł. 

Pan Tomasz Gąsior zapytał, czy gminę stać na takie wydatki? Za przykład podał 

Starostwo, któro także prowadzi sesję jeszcze na starych zasadach. 

Pan Wójt odpowiedział, że z tego, co się orientuje Starostwo na 2 sesje wprowadzi nowy 

system do głosowania. Dodał, że w grudniu to rada zdecyduje, czy wpisać zakup sprzętu do 

budżetu. 

Pan Radny Powiatowy Janusz Brzozowski poinformował, jak przebiegały poprzednie 

sesje, na których był radnym i do której godziny trwały.  

Pan Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. 

Pan Przewodniczący zarządził 10 min przerwę. 

Po przerwie Pan Przewodniczący zaproponował kandydaturę Pani Grażyny Blaszki – 

wyraziła zgodę. 

Nieobecny na głosowaniu Kazimierz Tokarz. 

 

Głosowanie imienne w sprawie wyboru kandydata na Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji 

Kandydat Pani Grażyna Blaszka. 

 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Jan Andrzej Ryszczuk - „za” 

5. Kamil Pyś - „za” 

6. Krzysztof Blaszka - „za” 

7. Krzysztof Zwolak – „za” 

8. Lech Brzozowski - „za” 

9. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

10. Radosław Kwapisz - „za” 

11. Roksana Natalia Kotarska - „za” 

12. Tomasz Gąsior - „za” 

13. Violetta Iwona Wiech - „za” 

14. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 
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W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za przyjęciem kandydatury Pani Grażyny 

Małgorzaty Blaszka na Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji głosowało – 14 

radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów na członków Komisji Skarg 

Wniosków i Petycji. 

Radni zaproponowali kandydatów, którzy wyrazili zgodę na kandydowanie. 

1. Violetta Iwona Wiech 

2. Kamil Pyś 

 

Głosowanie imienne w sprawie wyboru kandydata na członka Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji 

Kandydat Pani Violetta Iwona Wiech. 

 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Jan Andrzej Ryszczuk - „za” 

5. Kamil Pyś - „za” 

6. Krzysztof Blaszka - „za” 

7. Krzysztof Zwolak – „za” 

8. Lech Brzozowski - „za” 

9. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

10. Radosław Kwapisz - „za” 

11. Roksana Natalia Kotarska - „za” 

12. Tomasz Gąsior - „za” 

13. Violetta Iwona Wiech - „wstrzymuje się” 

14. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 

 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za przyjęciem kandydatury Pani 

Violetty Iwony Wiech na członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji głosowało – 13 radnych, 

wstrzymało się – 1, przeciw – 0. 

 

Głosowanie imienne w sprawie wyboru kandydata na członka Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji 

Kandydat Pan Kamil Pyś. 

 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Jan Andrzej Ryszczuk - „za” 

5. Kamil Pyś - „za” 

6. Krzysztof Blaszka - „za” 
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7. Krzysztof Zwolak – „za” 

8. Lech Brzozowski - „za” 

9. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

10. Radosław Kwapisz - „za” 

11. Roksana Natalia Kotarska - „za” 

12. Tomasz Gąsior - „za” 

13. Violetta Iwona Wiech - „za” 

14. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 

 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za przyjęciem kandydatury Pana Kamila 

Pysia na członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji głosowało – 14 radnych, wstrzymało się 

– 0, przeciw – 0. 

Pan Przewodniczący poinformował, że do Komisji na członków powołani zostali Pani 

Violetta Iwona Wiech oraz Kamil Pyś. Poprosił o odczytanie projektu uchwały.  

Na głosowaniu nieobecny Pan Kazimierz Tokarz. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 

 

Głosowanie imienne w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz 

ustalenia jej składu osobowego. 

 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Jan Andrzej Ryszczuk - „za” 

5. Kamil Pyś - „za” 

6. Krzysztof Blaszka - „za” 

7. Krzysztof Zwolak – „za” 

8. Lech Brzozowski - „za” 

9. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

10. Radosław Kwapisz - „za” 

11. Roksana Natalia Kotarska - „za” 

12. Tomasz Gąsior - „za” 

13. Violetta Iwona Wiech - „za” 

14. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 

 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 14 

Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

Pan Wójt pogratulował wyboru i poprosił o zapoznanie się ze skargą Pani Aliny M. 
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5. Uchwała Nr II/7/2018 Rady Gminy Sitno z dnia 29 listopada 2018 r. 

w sprawie powołania Komisji Budżetu, Infrastruktury i Rozwoju oraz ustalenia jej  

składu osobowego 

 

Pan Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji 

Budżetu, Infrastruktury i Rozwoju. 

 

Propozycja radnych: 

1. Radosław Kwapisz – wyraził zgodę. 

 

 

Głosowanie imienne w sprawie wyboru kandydata na Przewodniczącego Komisji 

Budżetu, Infrastruktury i Rozwoju  

Kandydat Pan Radosław Kwapisz. 

 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Jan Andrzej Ryszczuk - „za” 

5. Kamil Pyś - „za” 

6. Krzysztof Blaszka - „za” 

7. Krzysztof Zwolak – „za” 

8. Lech Brzozowski - „za” 

9. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

10. Radosław Kwapisz - „za” 

11. Roksana Natalia Kotarska - „za” 

12. Tomasz Gąsior - „za” 

13. Violetta Iwona Wiech - „za” 

14. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 

 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za przyjęciem kandydatury Pana 

Radosława Kwapisza na Przewodniczącego Komisji Budżetu, Infrastruktury i Rozwoju 

głosowało – 14 radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów na członków Komisji. 

Radni zaproponowali: 

1. Antoniego Mariana Gazdę –wyraził zgodę. 

2. Władysława Stanisława Wydmańskiego – wyraził zgodę. 

3. Leszka Krzysztofa Kozaka – wyraził zgodę. 

Pan Leszek Kozak zrezygnował z kandydowania. 
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Głosowanie imienne w sprawie wyboru kandydata na członka Komisji Budżetu, 

Infrastruktury i Rozwoju  

Kandydat Pan Antoni Marian Gazda. 

 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Jan Andrzej Ryszczuk - „za” 

5. Kamil Pyś - „za” 

6. Krzysztof Blaszka - „za” 

7. Krzysztof Zwolak – „za” 

8. Lech Brzozowski - „za” 

9. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

10. Radosław Kwapisz - „za” 

11. Roksana Natalia Kotarska - „za” 

12. Tomasz Gąsior - „za” 

13. Violetta Iwona Wiech - „za” 

14. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 

 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za przyjęciem kandydatury Pana 

Antoniego Mariana Gazdy na członka Komisji Budżetu, Infrastruktury i Rozwoju głosowało – 

14 radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

 

Głosowanie imienne w sprawie wyboru kandydata na członka Komisji Budżetu, 

Infrastruktury i Rozwoju  

Kandydat Pan Władysław Stanisław Wydmański. 

 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Jan Andrzej Ryszczuk - „za” 

5. Kamil Pyś - „za” 

6. Krzysztof Blaszka - „za” 

7. Krzysztof Zwolak – „za” 

8. Lech Brzozowski - „za” 

9. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

10. Radosław Kwapisz - „za” 

11. Roksana Natalia Kotarska - „za” 

12. Tomasz Gąsior - „za” 

13. Violetta Iwona Wiech - „za” 

14. Władysław Stanisław Wydmański - „wstrzymał się” 
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W głosowaniu jawnym głosowało 14 radnych. Za przyjęciem kandydatury Pana 

Władysława Stanisława Wydmańskiego na członka Komisji Budżetu, Infrastruktury  

i Rozwoju głosowało – 13 radnych, wstrzymał się – 1, przeciw – 0. 

 

Pan Przewodniczący poprosił Panią Grażynę Blaszkę o odczytanie uchwały. 

Na głosowaniu nieobecny Pan Kazimierz Tokarz. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 

 

Głosowanie imienne w sprawie powołania Komisji Budżetu, Infrastruktury i Rozwoju 

oraz ustalenia jej składu osobowego. 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Jan Andrzej Ryszczuk - „za” 

5. Kamil Pyś - „za” 

6. Krzysztof Blaszka - „za” 

7. Krzysztof Zwolak – „za” 

8. Lech Brzozowski - „za” 

9. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

10. Radosław Kwapisz - „za” 

11. Roksana Natalia Kotarska - „za” 

12. Tomasz Gąsior - „za” 

13. Violetta Iwona Wiech - „za” 

14. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 

 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 14 

Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

 

 

6. Uchwała Nr II/8/2018 Rady Gminy Sitno z dnia 29 listopada 2018 r. 

w sprawie powołania Komisji Oświaty, Pomocy Społecznej, Ochrony Zdrowia i Sportu 

oraz ustalenia jej składu osobowego 

 

Pan Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji 

Oświaty, Pomocy Społecznej, Ochrony Zdrowia i Sportu. 

 

Propozycja radnych: 

1. Kamil Pyś – wyraził zgodę. 
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Głosowanie imienne w sprawie wyboru kandydata na Przewodniczącego Komisji 

Oświaty, Pomocy Społecznej, Ochrony Zdrowia i Sportu  

Kandydat Pan Kamil Pyś. 

 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Jan Andrzej Ryszczuk - „za” 

5. Kamil Pyś - „za” 

6. Krzysztof Blaszka - „za” 

7. Krzysztof Zwolak – „za” 

8. Lech Brzozowski - „za” 

9. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

10. Radosław Kwapisz - „za” 

11. Roksana Natalia Kotarska - „za” 

12. Tomasz Gąsior - „za” 

13. Violetta Iwona Wiech - „za” 

14. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 

 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za przyjęciem kandydatury Pana Kamila 

Pysia na Przewodniczącego Komisji Oświaty, Pomocy Społecznej, Ochrony Zdrowia i Sportu 

głosowało – 14 radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów na członków Komisji. 

Radni zaproponowali: 

1. Roksana Natalia Kotarska –wyraziła zgodę. 

2. Krzysztof Zwolak – wyraził zgodę. 

 

Głosowanie imienne w sprawie wyboru kandydata na członka Komisji Oświaty, 

Pomocy Społecznej, Ochrony Zdrowia i Sportu 

Kandydat Pani Roksana Natalia Kotarska. 

 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Jan Andrzej Ryszczuk - „za” 

5. Kamil Pyś - „za” 

6. Krzysztof Blaszka - „za” 

7. Krzysztof Zwolak – „za” 

8. Lech Brzozowski - „za” 

9. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

10. Radosław Kwapisz - „za” 

11. Roksana Natalia Kotarska - „za” 

12. Tomasz Gąsior - „za” 



 

23 

 

13. Violetta Iwona Wiech - „za” 

14. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 

 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za przyjęciem kandydatury Pani Roksany 

Natalii Kotarskiej na członka Komisji Oświaty, Pomocy Społecznej, Ochrony Zdrowia  

i Sportu głosowało – 14 radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

 

Głosowanie imienne w sprawie wyboru kandydata na członka Komisji Oświaty, Pomocy 

Społecznej, Ochrony Zdrowia i Sportu. 

Kandydat Pan Krzysztof Zwolak 

 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Jan Andrzej Ryszczuk - „za” 

5. Kamil Pyś - „za” 

6. Krzysztof Blaszka - „za” 

7. Krzysztof Zwolak – „za” 

8. Lech Brzozowski - „za” 

9. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

10. Radosław Kwapisz - „za” 

11. Roksana Natalia Kotarska - „za” 

12. Tomasz Gąsior - „za” 

13. Violetta Iwona Wiech - „za” 

14. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 

 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za przyjęciem kandydatury Pana 

Krzysztofa Zwolaka na członka Komisji Oświaty, Pomocy Społecznej, Ochrony Zdrowia  

i Sportu głosowało – 14 radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

 

Pan Przewodniczący poprosił Panią Grażynę Blaszkę o odczytanie uchwały. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 

 

Głosowanie imienne w sprawie powołania Komisji Oświaty, Pomocy Społecznej, 

Ochrony Zdrowia i Sportu oraz ustalenia jej składu osobowego. 

 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Jan Andrzej Ryszczuk - „za” 

5. Kamil Pyś - „za” 
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6. Krzysztof Blaszka - „za” 

7. Krzysztof Zwolak – „za” 

8. Lech Brzozowski - „za” 

9. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

10. Radosław Kwapisz - „za” 

11. Roksana Natalia Kotarska - „za” 

12. Tomasz Gąsior - „za” 

13. Violetta Iwona Wiech - „za” 

14. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 

 

Nieobecny Pan Kazimierz Tokarz. 

 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 14 

Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

 

 

7. Uchwała Nr II/9/2018 Rady Gminy Sitno z dnia 29 listopada 2018 r. 

w sprawie powołania Komisji Rolnictwa, Gospodarki Gruntami i Ochrony Środowiska 

oraz ustalenia jej składu osobowego 

 

Pan Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Gospodarki Gruntami i Ochrony Środowiska. 

 

Propozycja radnych: 

1. Adam Mazurek – wyraził zgodę. 

 

 

Głosowanie imienne w sprawie wyboru kandydata na Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 

Gospodarki Gruntami i Ochrony Środowiska. 

Kandydat Pan Adam Mazurek. 

 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „wstrzymuje się” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Jan Andrzej Ryszczuk - „za” 

5. Kamil Pyś - „za” 

6. Krzysztof Blaszka - „za” 

7. Krzysztof Zwolak – „za” 

8. Lech Brzozowski - „za” 

9. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

10. Radosław Kwapisz - „za” 

11. Roksana Natalia Kotarska - „za” 

12. Tomasz Gąsior - „za” 
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13. Violetta Iwona Wiech - „za” 

14. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 

 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za przyjęciem kandydatury Pana Adama 

Mazurka na Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Gospodarki Gruntami i Ochrony 

Środowiska głosowało – 13 radnych, wstrzymało się – 1, przeciw – 0. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów na członków Komisji. 

Radni zaproponowali: 

1. Tomasz Gąsior –wyraził zgodę. 

2. Leszek Krzysztof Kozak – wyraził zgodę. 

 

Głosowanie imienne w sprawie wyboru kandydata na członka Komisji Rolnictwa, 

Gospodarki Gruntami i Ochrony Środowiska. 

Kandydat Pan Leszek Krzysztof Kozak 

 

 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Jan Andrzej Ryszczuk - „za” 

5. Kamil Pyś - „za” 

6. Krzysztof Blaszka - „za” 

7. Krzysztof Zwolak – „wstrzymuje się” 

8. Lech Brzozowski - „wstrzymuje się” 

9. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

10. Radosław Kwapisz - „za” 

11. Roksana Natalia Kotarska - „za” 

12. Tomasz Gąsior - „za” 

13. Violetta Iwona Wiech - „za” 

14. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 

 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za przyjęciem kandydatury Pana Leszka 

Krzysztofa Kozaka na członka Komisji Rolnictwa, Gospodarki Gruntami i Ochrony 

Środowiska głosowało – 12 radnych, wstrzymało się – 2, przeciw – 0. 

 

Głosowanie imienne w sprawie wyboru kandydata na członka Komisji Rolnictwa, 

Gospodarki Gruntami i Ochrony Środowiska. 

Kandydat Pan Tomasz Gąsior 

 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 
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4. Jan Andrzej Ryszczuk - „za” 

5. Kamil Pyś - „za” 

6. Krzysztof Blaszka - „za” 

7. Krzysztof Zwolak – „za” 

8. Lech Brzozowski - „wstrzymuje się” 

9. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

10. Radosław Kwapisz - „za” 

11. Roksana Natalia Kotarska - „za” 

12. Tomasz Gąsior - „wstrzymuje się” 

13. Violetta Iwona Wiech - „za” 

14. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 

 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za przyjęciem kandydatury Pana Tomasza 

Gąsiora na członka Komisji Rolnictwa, Gospodarki Gruntami i Ochrony Środowiska 

głosowało – 12 radnych, wstrzymało się – 2, przeciw – 0. 

 

Pan Przewodniczący poprosił Panią Grażynę Blaszkę o odczytanie uchwały. 

 

 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 

 

Głosowanie imienne w sprawie powołania Komisji Rolnictwa, Gospodarki Gruntami  

i Ochrony Środowiska oraz ustalenia jej składu osobowego. 

 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Jan Andrzej Ryszczuk - „za” 

5. Kamil Pyś - „za” 

6. Krzysztof Blaszka - „za” 

7. Krzysztof Zwolak – „za” 

8. Lech Brzozowski - „za” 

9. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

10. Radosław Kwapisz - „za” 

11. Roksana Natalia Kotarska - „za” 

12. Tomasz Gąsior - „za” 

13. Violetta Iwona Wiech - „za” 

14. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 

 

Nieobecny Pan Kazimierz Tokarz. 
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W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 14 

Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

 

Pan Przewodniczący przeszedł do podjęcia kolejnej uchwały. 

 

8. Uchwała Nr II/10/2018 Rady Gminy Sitno z dnia 29 listopada 2018 r. 

w sprawie ustalenia zasad, na których Radnym Rady Gminy Sitno przysługują diety                 

i zwrot kosztów podróży służbowych 

 

Pan Krzysztof Zwolak zaproponował, żeby diety pozostały na takim samym poziomie, jak 

wcześniej. 

Pan Tomasz Gąsior zaproponował zmniejszenie diety wiceprzewodniczącego na 500 zł, 

ze względu na dwóch Wiceprzewodniczących. 

Pan Lech Brzozowski zaproponował obniżenie diet o 10%. 

 

Głosowanie imienne: propozycja 1 w sprawie wprowadzenia poprawki do Uchwały  

Nr II/10/2018 Rady Gminy Sitno z dnia 29 listopada 2018 r. w sprawie ustalenia zasad, na 

których Radnym Rady Gminy Sitno przysługują diety i zwrot kosztów podróży służbowych 

dotyczy: 1 ust 1 pkt. 2 otrzymuje brzmienie: „Wiceprzewodniczącemu Rady Gminy Sitno 

przysługuje miesięczna dieta w wysokości 500 zł” 

 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Jan Andrzej Ryszczuk - „za” 

5. Kamil Pyś - „za” 

6. Krzysztof Blaszka - „za” 

7. Krzysztof Zwolak – „za” 

8. Lech Brzozowski - „wstrzymuje się” 

9. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

10. Radosław Kwapisz - „za” 

11. Roksana Natalia Kotarska - „za” 

12. Tomasz Gąsior - „za” 

13. Violetta Iwona Wiech - „za” 

14. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 

 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za przyjęciem pierwszej propozycji 

głosowało – 13 radnych, wstrzymało się – 1, przeciw – 0. 

 

Głosowanie imienne: propozycja 2 w sprawie wprowadzenia poprawki do Uchwały  

Nr II/10/2018 Rady Gminy Sitno z dnia 29 listopada 2018 r. w sprawie ustalenia zasad, na 

których Radnym Rady Gminy Sitno przysługują diety i zwrot kosztów podróży służbowych 

dotyczy: zmniejszenia kwot diet o 10%. 
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1. Antoni Marian Gazda– „przeciw” 

2. Adam Mazurek - „przeciw” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „przeciw” 

4. Jan Andrzej Ryszczuk - „za” 

5. Kamil Pyś - „wstrzymuje się” 

6. Krzysztof Blaszka - „wstrzymuje się” 

7. Krzysztof Zwolak – „przeciw” 

8. Lech Brzozowski - „za” 

9. Leszek Krzysztof Kozak – „przeciw” 

10. Radosław Kwapisz - „wstrzymuje się” 

11. Roksana Natalia Kotarska - „wstrzymuje się” 

12. Tomasz Gąsior - „przeciw” 

13. Violetta Iwona Wiech - „wstrzymuje się” 

14. Władysław Stanisław Wydmański - „wstrzymuje się” 

 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za przyjęciem drugiej propozycji 

głosowało – 2 radnych, wstrzymało się – 6, przeciw – 6. 

 

Głosowanie imienne: propozycja 3 w sprawie wprowadzenia poprawki do Uchwały  

Nr II/10/2018 Rady Gminy Sitno z dnia 29 listopada 2018 r. w sprawie ustalenia zasad, na 

których Radnym Rady Gminy Sitno przysługują diety i zwrot kosztów podróży służbowych 

dotyczy: pozostawienia diet na poziomie poprzedniej rady uwzględniając poprawkę pierwszą 

(wiceprzewodniczącemu rady gminy Sitno przysługuje miesięczna dieta w wysokości 500 zł). 

 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Jan Andrzej Ryszczuk - „za” 

5. Kamil Pyś - „za” 

6. Krzysztof Blaszka - „za” 

7. Krzysztof Zwolak – „za” 

8. Lech Brzozowski - „przeciw” 

9. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

10. Radosław Kwapisz - „za” 

11. Roksana Natalia Kotarska - „wstrzymuje się” 

12. Tomasz Gąsior - „za” 

13. Violetta Iwona Wiech - „za” 

14. Władysław Stanisław Wydmański - „wstrzymuje się” 

 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za przyjęciem trzeciej propozycji 

głosowało – 11 radnych, wstrzymało się – 2, przeciw – 1. 

 

file://////9wiceprzewodniczącemu
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Pan Wójt zabrał głos nawiązując do pkt. 2 dotyczącego nieobecności. Zapytał, czy rada 

zachowuje go w obecnej formie, czy go zmieni? 

Pan Przewodniczący wyjaśnił znaczenie diety. Poprosił o propozycje zmiany w pkt. 2. 

Podanie, o jaki procent będzie obniżona dieta za nieobecność. Zaproponował o 50%. 

Pan Lech Brzozowski zaproponował o 100%. 

Radni i Pan Wójt rozmawiali na temat diet. 

Pani Roksana Kotarska zaproponowała obniżenie wynagrodzenia o 20% za sesje, a 10% 

za komisje. 

Głosowanie imienne: propozycja IV w sprawie wprowadzenia poprawki do Uchwały  

Nr II/10/2018 Rady Gminy Sitno z dnia 29 listopada 2018 r. w sprawie ustalenia zasad, na 

których Radnym Rady Gminy Sitno przysługują diety i zwrot kosztów podróży służbowych 

dotyczy: Dieta ulega obniżeniu o 50% w przypadku nieobecności na posiedzeniu sesji rady, 

na posiedzeniu komisji, której członkiem jest radny. 

 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „wstrzymuje się” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „wstrzymuje się” 

4. Jan Andrzej Ryszczuk - „za” 

5. Kamil Pyś - „wstrzymuje się” 

6. Krzysztof Blaszka - „wstrzymuje się” 

7. Krzysztof Zwolak – „za” 

8. Lech Brzozowski - „wstrzymuje się” 

9. Leszek Krzysztof Kozak – „wstrzymuje się” 

10. Radosław Kwapisz - „wstrzymuje się” 

11. Roksana Natalia Kotarska - „wstrzymuje się” 

12. Tomasz Gąsior - „wstrzymuje się” 

13. Violetta Iwona Wiech - „za” 

14. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 

 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za przyjęciem czwartej propozycji 

głosowało – 5 radnych, wstrzymało się – 9, przeciw – 0. 

 

Głosowanie imienne: Propozycja V w sprawie wprowadzenia poprawki do Uchwały  

Nr II/10/2018 Rady Gminy Sitno z dnia 29 listopada 2018 r. w sprawie ustalenia zasad, na 

których Radnym Rady Gminy Sitno przysługują diety i zwrot kosztów podróży służbowych 

dotyczy: Dieta ulega obniżeniu o 100% w przypadku nieobecności na posiedzeniu sesji rady 

gminy, na posiedzeniu komisji, której członkiem jest radny. 

 

1. Antoni Marian Gazda– „wstrzymuje się” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „wstrzymuje się” 

4. Jan Andrzej Ryszczuk - „wstrzymuje się” 

5. Kamil Pyś - „wstrzymuje się” 
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6. Krzysztof Blaszka - „wstrzymuje się” 

7. Krzysztof Zwolak – „przeciw” 

8. Lech Brzozowski - „za” 

9. Leszek Krzysztof Kozak – „wstrzymuje się” 

10. Radosław Kwapisz - „za” 

11. Roksana Natalia Kotarska - „wstrzymuje się” 

12. Tomasz Gąsior - „wstrzymuje się” 

13. Violetta Iwona Wiech - „wstrzymuje się” 

14. Władysław Stanisław Wydmański - „wstrzymuje się” 

 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za przyjęciem piątej propozycji głosowało 

– 3 radnych, wstrzymało się – 10, przeciw – 1. 

 

Głosowanie imienne: propozycja VI w sprawie wprowadzenia poprawki do Uchwały  

Nr II/10/2018 Rady Gminy Sitno z dnia 29 listopada 2018 r. w sprawie ustalenia zasad, na 

których Radnym Rady Gminy Sitno przysługują diety i zwrot kosztów podróży służbowych 

dotyczy: Dieta ulega obniżeniu w przypadku nieobecności na posiedzeniu sesji rady gminy  

o 20%, a o 10% na posiedzeniu komisji, której członkiem jest radny. 

 

1. Antoni Marian Gazda– „wstrzymuje się” 

2. Adam Mazurek - „wstrzymuje się” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Jan Andrzej Ryszczuk - „wstrzymuje się” 

5. Kamil Pyś - „za” 

6. Krzysztof Blaszka - „za” 

7. Krzysztof Zwolak – „wstrzymuje się” 

8. Lech Brzozowski - „wstrzymuje się” 

9. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

10. Radosław Kwapisz - „wstrzymuje się” 

11. Roksana Natalia Kotarska - „za” 

12. Tomasz Gąsior - „za” 

13. Violetta Iwona Wiech - „wstrzymuje się” 

14. Władysław Stanisław Wydmański - „wstrzymuje się” 

 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za przyjęciem szóstej propozycji 

głosowało – 6 radnych, wstrzymało się – 8, przeciw – 0. 

 Radni przegłosowali propozycję nr 6. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 
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Głosowanie imienne w sprawie ustalenia zasad, na których Radnym Rady Gminy Sitno 

przysługują diety i zwrot kosztów podróży służbowych. 

 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Jan Andrzej Ryszczuk - „za” 

5. Kamil Pyś - „za” 

6. Krzysztof Blaszka - „za” 

7. Krzysztof Zwolak – „za” 

8. Lech Brzozowski - „wstrzymuje się” 

9. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

10. Radosław Kwapisz - „za” 

11. Roksana Natalia Kotarska - „za” 

12. Tomasz Gąsior - „za” 

13. Violetta Iwona Wiech - „za” 

14. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 

 

Nieobecny Pan Kazimierz Tokarz. 

 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 13 

Radnych, wstrzymało się – 1, przeciw – 0. 

 

9. Uchwała Nr II/11/2018 Rady Gminy Sitno z dnia 29 listopada 2018 r. 

w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Sitno 

 

Pan Wójt poinformował, że nie chce, żeby wynagrodzenie było wyższe, niż poprzedniego 

Wójta. Chciał także odejść od uchwały dotyczącej limitu kilometrów, ale radca to 

zakwestionowała. Dlatego też rada musi podjąć taką uchwałę i ustalić kwoty i ilość 

kilometrów. 

Pan Przewodniczący przedstawił zapisy w uchwale. 

Pan Lech Brzozowski zapytał, jak wyglądała płaca poprzedniego wójta? 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że kwota ogólna wynosiła 8992,00 zł. 

Radni rozmawiają na tematy dotyczące ustalenia stawek wynagrodzenia Wójta. 

Pan Wójt jest zdania, żeby Pani Skarbnik przeliczyła i jeżeli będzie możliwość, rada 

obniży wynagrodzenie o 10%. 

Pan Tomasz Gąsior zapytał Wójta, ile chciałby zarabiać? 

Pan Wójt odpowiedział, że jak obiecał przed wyborami, część poborów będzie 

przekazywał na cele społeczne np.: „mikołajki” i inne. 

Pani Roksana Kotarska zaproponowała nie obniżać pensji ze względu na to, że jeżeli Pan 

Wójt zadeklarował oddawanie 20% wynagrodzenia na cele charytatywne, to jest zdania, żeby 

zarobki pozostawić na poziomie poprzedniego Wójta. 

Pan Adam Mazurek także jest za pozostawieniem pensji bez zmian. 
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Głosowanie imienne: Propozycja I w sprawie wprowadzenia poprawki do Uchwały  

Nr II/11/2018 Rady Gminy Sitno z dnia 29 listopada 2018 r. w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Wójta Gminy Sitno: Obniżenia wynagrodzenia o 10 % 

 

1. Antoni Marian Gazda– „wstrzymuje się” 

2. Adam Mazurek - „przeciw” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „przeciw” 

4. Jan Andrzej Ryszczuk - „przeciw” 

5. Kamil Pyś - „wstrzymuje się” 

6. Krzysztof Blaszka - „wstrzymuje się” 

7. Krzysztof Zwolak – „przeciw” 

8. Lech Brzozowski - „za” 

9. Leszek Krzysztof Kozak – „wstrzymuje się” 

10. Radosław Kwapisz - „wstrzymuje się” 

11. Roksana Natalia Kotarska - „przeciw” 

12. Tomasz Gąsior - „wstrzymuje się” 

13. Violetta Iwona Wiech - „przeciw” 

14. Władysław Stanisław Wydmański - „wstrzymuje się” 

 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za przyjęciem pierwszej propozycji 

głosowało – 1 radnych, wstrzymało się – 7, przeciw – 6. 

 

Głosowanie imienne: Propozycja II w sprawie wprowadzenia poprawki do Uchwały  

Nr II/11/2018 Rady Gminy Sitno z dnia 29 listopada 2018 r. w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Wójta Gminy Sitno: pozostawienie wynagrodzenia na poziomie zarobków 

poprzedniego Wójta. 

 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Jan Andrzej Ryszczuk - „za” 

5. Kamil Pyś - „za” 

6. Krzysztof Blaszka - „za” 

7. Krzysztof Zwolak – „za” 

8. Lech Brzozowski - „przeciw” 

9. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

10. Radosław Kwapisz - „za” 

11. Roksana Natalia Kotarska - „za” 

12. Tomasz Gąsior - „za” 

13. Violetta Iwona Wiech - „za” 

14. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 
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W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za przyjęciem drugiej propozycji 

głosowało – 13 radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 1. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 

 

Podjęcie uchwały: 

Głosowanie imienne w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Sitno. 

 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Jan Andrzej Ryszczuk - „za” 

5. Kamil Pyś - „za” 

6. Krzysztof Blaszka - „za” 

7. Krzysztof Zwolak – „za” 

8. Lech Brzozowski - „za” 

9. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

10. Radosław Kwapisz - „za” 

11. Roksana Natalia Kotarska - „za” 

12. Tomasz Gąsior - „za” 

13. Violetta Iwona Wiech - „za” 

14. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 

 

Nieobecny Pan Kazimierz Tokarz. 

 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 14 

Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

 

10. Uchwała Nr II/12/2018 Rady Gminy Sitno z dnia 29 listopada 2018 r. 

w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego „Pomoc Gminy Sitno – 

posiłek  w szkole i w domu na lata 2019-2023” 

 

Pani Kierownik GOPS omówiła temat uchwały. 

Radni zadawali pytania. 

Kierownik GOPS Pani Barbara Tor w sposób szczegółowy na nie odpowiadała. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 
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Głosowanie imienne w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego 

„Pomoc Gminy Sitno – posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 

 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Jan Andrzej Ryszczuk - „za” 

5. Kamil Pyś - „za” 

6. Krzysztof Blaszka - „za” 

7. Krzysztof Zwolak – „za” 

8. Lech Brzozowski - „za” 

9. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

10. Radosław Kwapisz - „za” 

11. Roksana Natalia Kotarska - „za” 

12. Tomasz Gąsior - „za” 

13. Violetta Iwona Wiech - „za” 

14. Władysław Stanisław Wydmański - „za 

 

Nieobecny Pan Kazimierz Tokarz. 

 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 14 

Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

 

11. Uchwała Nr II/13/2018 Rady Gminy Sitno z dnia 29 listopada 2018 r. 

w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do korzystania  

z pomocy społecznej przez osoby objęte rządowym programem "Posiłek w szkole  

i w domu" na lata 2019-2023 

 

Radni zadawali pytania. 

Kierownik GOPS Pani Barbara Tor w sposób szczegółowy na nie odpowiadała. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 

 

Głosowanie imienne w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego 

do korzystania z pomocy społecznej przez osoby objęte rządowym programem "Posiłek  

w szkole i w domu" na lata 2019-2023 

 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Jan Andrzej Ryszczuk - „za” 

5. Kamil Pyś - „za” 
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6. Krzysztof Blaszka - „za” 

7. Krzysztof Zwolak – „za” 

8. Lech Brzozowski - „za” 

9. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

10. Radosław Kwapisz - „za” 

11. Roksana Natalia Kotarska - „za” 

12. Tomasz Gąsior - „za” 

13. Violetta Iwona Wiech - „za” 

14. Władysław Stanisław Wydmański - „za 

 

Nieobecny Pan Kazimierz Tokarz. 

 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 14 

Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

 

 

12. Uchwała Nr II/14/2018 Rady Gminy Sitno z dnia 29 listopada 2018 r. 

w sprawie ustalenia miesięcznego limitu kilometrów dla Wójta Gminy Sitno w jazdach 

lokalnych 

 

Pan Wójt wspomniał, że chce zrezygnować z miesięcznego limitu kilometrów. 

Pan Przewodniczący zaproponował zostawić limit na poziomie z poprzedniej kadencji. 

 

Głosowanie imienne dotyczy: propozycji I w sprawie wprowadzenia poprawki do 

Uchwały Nr II/14/2018 Rady Gminy Sitno z dnia 29 listopada 2018 r. w sprawie ustalenia 

miesięcznego limitu kilometrów dla Wójta Gminy Sitno w jazdach lokalnych dotyczy:  

§ 1 otrzymuje brzmienie: Ustala się miesięczny limit kilometrów dla Wójta Gminy Sitno 

Pana Krzysztofa Senia w jazdach lokalnych w wysokości 300 km. 

 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Jan Andrzej Ryszczuk - „za” 

5. Kamil Pyś - „za” 

6. Krzysztof Blaszka - „za” 

7. Krzysztof Zwolak – „za” 

8. Lech Brzozowski - „za” 

9. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

10. Radosław Kwapisz - „za” 

11. Roksana Natalia Kotarska - „za” 

12. Tomasz Gąsior - „za” 

13. Violetta Iwona Wiech - „za” 

14. Władysław Stanisław Wydmański - „za 
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W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za przyjęciem propozycji głosowało – 14 

radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 

 

Podjęcie uchwały: 

Głosowanie imienne w sprawie ustalenia miesięcznego limitu kilometrów dla Wójta Gminy 

Sitno w jazdach lokalnych. 

 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Jan Andrzej Ryszczuk - „za” 

5. Kamil Pyś - „za” 

6. Krzysztof Blaszka - „za” 

7. Krzysztof Zwolak – „za” 

8. Lech Brzozowski - „za” 

9. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

10. Radosław Kwapisz - „za” 

11. Roksana Natalia Kotarska - „za” 

12. Tomasz Gąsior - „za” 

13. Violetta Iwona Wiech - „za” 

14. Władysław Stanisław Wydmański - „za 

 

Nieobecny Pan Kazimierz Tokarz. 

 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 14 

Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

 

Pan Przewodniczący zaproponował 10 min przerwy. 

Po przerwie przeszedł do kolejnego punktu obrad. 

 

Ad.6 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy 

 

Pan Wójt poinformował o: 

 

1. Przetarg na piece i kolektory słoneczne – analiza ofert, aneks odnośnie realizacji 

projektu – wniosek do Pana Marszałka odnośnie przedłużenia terminu. 

2. Termomodernizacja budynku Urzędu Gminy- poinformował, że rada gminy musi 

zastanowić się nad kosztami, jakie generuje projekt. Jest zdania, żeby z tego 
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zrezygnować, a w przyszłym budżecie zabezpieczyć środki na pokrycie dachowe.  

Do obecnego projektu z budżetu trzeba byłoby dołożyć około 300 tys. zł.  

3. Ośrodek Wsparcia Rolnictwa – przekazanie działek (pozyskanie przez gminę: działki 

Horyszów Polski – boisko, Sitno – łąka przed GS, ODR – 3 działki.) 

4. Wniosek Kornelówka tzw. „schetynówka” – lista rezerwowa – Starosta 

zagwarantował, że będzie składać projekt w przyszłym roku. 

5. Przetarg na dostawę energii – droższa dostawa w porównaniu do lat poprzednich. 

6. Przetarg na odbiór śmieci – prośba do radnych odnośnie określenia specyfikacji 

warunków zamówienia. 

7. Przystanki w Karpiu- krajówka. 

8. Chodnik: osiedle w Jarosławcu – cmentarz Jarosławiec - gmina Zamość. 

9. Program czyste powietrze – pomoc w wypełnieniu wniosków – ODR. 

10. Program Senior plus Stanisławka – próba wydłużenia terminu ze względu na krótki 

okres rozliczenia. Rada musi się zastanowić, czy wchodzi w realizację projektu, czy 

też z niego rezygnuje. Jeżeli zrezygnuje to gmina będzie musiała pokryć zobowiązania 

na około 230 tys zł. Z drugiej strony, jeżeli wejdzie w projekt to gmina będzie musiała 

budynek utrzymać wraz z zapleczem na 3 lata – koszty będą jeszcze większe. 

Radni zadawali pytania. 

Pan Wójt udzielał odpowiedzi. 

Pan Sekretarz omówił temat projektu Senior plus. 

Dalej trwała rozmowa między radnymi, a Wójtem. 

Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu obrad. 

 

 

Ad. 7 

Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi 

 

Pan Adam Mazurek odniósł się do tematu poczty w Sitnie. Dodał, że pracownicy poczty, 

jak i mieszkańcy proszą o to, żeby powrócił do Sitna „Urząd Pocztowy”, a nie jak jest do tej 

pory agencja pocztowa. 

Pan Wójt oznajmił, że nie odmówi, a poprze powyższe stanowisko. 

Pan Krzysztof Zwolak zapytał o odbiór eternitu. Zakomunikował, że zostały 2 osoby, od 

których eternit jeszcze nie został odebrany. Poprosił o interwencję w sprawie. 

Pan Wójt odpowiedział, że zna sprawę, a firma, która zajmuje się odbiorem eternitu ma 

jeszcze czas na odbiór. Dodał, że postara się realizację przyśpieszyć. 

Pan Leszek Kozak poprosił o żużel na drogę koło Pana T. 

Pani Roksana Kotarska poprosiła o naprawę oświetlenia Cześniki Kolonia Dolna. 

Pan Wójt wspomniał o nowej umowie, w której może wzrosnąć koszt za konserwację 

lamp. 

Pan Tomasz Gąsior także poprosił o naprawę oświetlenia ulicznego w jego miejscowości 

(synchronizacja zegarów zapalania się i wygaszania lamp). 

Pan Tomasz Gąsior zapytał Radnego Powiatowego Pana Janusza Brzozowskiego, czy 

powiat może dofinansować budowę chodnika na Rozdołach wzorem poprzednich lat. Poprosił 
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o remont drogi w Stanisławce, gdzie zostało jeszcze 1,8 km. Wspomniał o aneksie do drogi 

zwanej „schetynówką”. 

Pan Wójt wyjaśnił, że nie jest to aneks, tylko droga jest na liście rezerwowej i ma 24 pkt. 

Pan Tomasz Gąsior zaznaczył, że Pan Wojewoda i Parlamentarzyści obiecali realizację  

i finalizację drogi.  

Pan Wójt oznajmił, że droga będzie realizowana na wiosnę i ma nadzieję, że starosta 

złoży wniosek, a dzięki temu może wystąpić nawet o lepsze dofinansowanie (80% do 20%). 

Pan Tomasz Gąsior zapytał, czy droga będzie realizowana od Czołek do Rozdół? 

Pan Przewodniczący poprosił Pana Radnego Powiatowego o wytłumaczenie. 

Pan Radny Powiatowy Janusz Brzozowski odpowiedział, że ma jeszcze mało informacji 

na ten temat, z uwagi na to, że niedawno odbyła się pierwsza sesja Rady Powiatu. Dodał,  

że jest członkiem zarządu powiatu. Na posiedzeniu zarządu poruszone zostały tematy pomocy 

naszej gminie ze względu na to, że przez tyle lat była traktowana „po macoszemu”. Przybliżył 

miejsca, w które Powiat inwestował. Drogi, które były dotowane w poprzednich latach przez 

Powiat są w bardzo dobrym stanie w przeciwieństwie do dróg gminy Sitno. Dodał, że Starosta 

zapewniał, że to się zmieni i w naszej gminie w pierwszej kolejności zostanie udzielona 

pomoc. Poruszył temat oświaty. Dodał, że rada musi zająć stanowisko w sprawie szkół. 

Cieszy się, że w gminie Sitno funkcjonuje stowarzyszenie, które prowadzi dane placówki, ale 

jeżeli nie będzie przyrostu liczebności dzieci, to radni muszą się zastanowić, w jaki sposób 

zagospodarować budynki szkolne. Jest zdania, że dobrym rozwiązaniem byłoby otworzyć 

dom całodobowej opieki i zabiegać o środki od Pana Wojewody. Poprosić Starostwo  

o trzymanie pieczy nad powyższym pomysłem. Nic nie obiecuje, ale powyższe jest możliwe 

do zrealizowania. Odnośnie „schetynówki” wniosek przeszedł, ale jest na liście rezerwowej. 

Jest zdania, że korzystniej będzie pozyskać środki od Wojewody, ze względu na 

korzystniejsze warunki. Przyrzekł, że będzie zabiegał o to, co obiecał w czasie kampanii 

wyborczej. Będzie dążyć do tego, żeby zostało to wykonane. Wspomniał również o drodze, 

która prowadzi na Bitwę pod Komarowem. Dodał, że na każde drogi można składać wnioski, 

tylko trzeba posiadać wkład własny. Wspomniał, że kiedy był aktywnym radnym w gminie 

Sitno, pamięta jak kiedyś sołtysi podnieśli sobie prowizję i czekali na to, kiedy to rada 

podniesie sobie diety. On natomiast złożył wniosek, żeby środki przekazać na naukę pływania 

i jest zdania, że do dziś dzieci jeżdżą uczyć się pływać. Odniósł się do przystanków w Karpiu, 

dodając, że jest duża szansa, że inwestycja zostanie wykonana. Nadmienił, że jeżeli będzie 

zapraszany na sesje, to postara się być na każdej, dzięki temu będzie wiedział, co dzieje się  

w gminie, a radni gminni będą mogli dowiedzieć się od niego, jakie inwestycje szykują się  

w powiecie. Dodał, że jeżeli będzie mógł to pomoże. 

Pan Tomasz Gąsior podziękował za odpowiedź. Zapytał Pana Wójta o wycinkę krzaków 

między Janówką, a Rozdołami – droga powiatowa. Dodał, że przez te krzaki w zimie drogę 

zawiewa. 

Pan Wójt odpowiedział, że temat jest zgłoszony do Zarządu Dróg Powiatowych. Jeżeli do 

zimy tego nie zrobią, to poprosi Pana Surmacza o odkrzaczenie tegoż odcinka. 

Pan Krzysztof Zwolak ma propozycję, żeby pojechać w teren gminy Sitno i pokazać, 

która droga jest drogą powiatową, a która gminną. 
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Pan Wójt zaproponował, żeby zrobić objazd gminy za miesiąc, kiedy to będą odbywać 

się wybory sołtysów. 

Pan Krzysztof Zwolak zaznaczył, żeby skupić się na remontach dróg, a wszystko inne 

przenieść na drugi plan. 

Pan Wójt poprosił Pana Janusza Brzozowskiego Radnego Powiatowego o interwencję  

w Powiecie w sprawie inwestycji w naszej gminie, odniósł się również do innych powyższych 

kwestii.  

Pan Leszek Brzozowski poprosił o postawienie sierżanta na drodze przy Wólce 

Horyszowskiej. 

Pan Wójt nadmienił, że wystosował pismo do Pana Komendanta z prośbą o przywrócenie 

posterunku policji w gminie Sitno. 

 

Pan Przewodniczący poinformował o: 

1. Terminie złożenia oświadczeń majątkowych; 

2. Wypełnieniu formularza ze wskazaniem konta bankowego - księgowość; 

3. Komisjach stałych – poprosił o zwołanie i zaopiniowanie prowizorium budżetu; 

4. Komisjach stałych – przygotowanie planu pracy na rok 2019; 

5. Piśmie od Pana Sekretarza Mariana Bernata – potrzeby do budżetu; 

6. Przyciskach do głosowania - 6-7 tys. zł; 

7. Terminie następnej sesji. 

Pan Wójt poinformował o tym, że mieszkańcy prosili o możliwość korzystania z sali 

gimnastycznej w Sitnie. Po rozmowie z Dyrekcją Szkoły w Sitnie zostanie pozyskany 

opiekun z biura pracy. Sala gimnastyczna ma być otwierana w godzinach 14-22.  

Pani Violetta Wiech poprosiła o numery telefonów osób odpowiedzialnych za utrzymanie 

dróg powiatowych i gminnych w czasie zimy oraz nr telefonów do radnych.  

Pani Agnieszka Grzesiuk poinformowała o tym, że chce umieścić w Wieściach Gminnych 

zdjęcie radnych oraz krótki opis każdego z nich. 

 

Ad. 8 

Zamknięcie obrad sesji 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

zaproszonym gościom oraz radnym za czynny udział w obradach sesji.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 

 

„Zamykam II Sesję Rady Gminy Sitno” 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołował:                                                                              Przewodniczący Rady Gminy 

Krzysztof Prokopowicz             Władysław Wydmański  


